
Generalforsamling i UFL 8800/Viborg 

onsdag den 20. april kl. 19-21 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 
Kristian byder velkommen  
Bent M er valgt til dirigent . Bent præsenterer sig for forsamlingen. Vedtægterne ligger på 
hjemmesiden. Generalforsamlingen er varslet rettidig 
 

2. Valg af sekretær for dirigent og referent. Aase er referent 

3. Valg af stemmetæller Marianne  

4. Formandens beretning 

Kristian fremlægger så flot formandens beretning. se vedhæftet fil 

Formandsberetning 

2021 

Vores arbejde i UFL 8800Viborg i 2021 blev jo meget begrænset af Coronaen. MEN vi fik da gået nogle fine 
ture rundt omkring Søndersø. I efteråret fik vi da gang i klubben! 

Bestyrelsen har jo bestået af: 

 Kristian Mathiesen (formand) 
 Brian Juel Jakobsen (næstformand) 
 Steffan Jørgensen (kasserer) 
 Mette G. Vesterager 
 Annette Louise Agregaard 
 Jeanette Kristoffersen 
 Anni Musen Andreasen 

 
 Annamette Blåbjerg Hedegaard (suppleant) 
 Rasmus Vesterager (tilforordnet) 

Vi fik også taget afsked med Kim og Karsten og sagt goddag og velkommen til Marianne, der er ny vejleder 
fra Havredal Praktiske Uddannelser. 

Og så har vi fået et langt større korps af frivillige vejledere sat i søen. En stor tak til Kirsten Fabian. 
Vejlederoversigten ser sådan ud nu: 

 Marianne Pedersen 
 Aase Sloth 
 Anette Laursen 
 Dorte Frederiksen 
 Marianne Høst 
 Jytte Sander 
 Susanne Kragelund  
 Inger Westh Jensen 
 Teddy Norman Pedersen 

Der er lavet vagtplaner osv – og ikke mindst super gode venner og god mad i køkkenet  

Vi tog 18 mand/piger til Sydals i et supergodt sommerhus med vildmarksbad, indendørs pool og sauna. Tak 
også til Rasmus og Mette med et solidt sponsorat fra Spilopperne. 



Tak også til Louise og Anni for en god julebanko.  

Og sidst men ikke mindst - super julefrokost – det blev langt ! 

Vi får nu etableret en koordinationsgruppe med de øvrige foreninger i klublokalerne.  

Tak til bestyrelsen for samarbejdet – og godt vi har de gode lokaler her i Solgården, som vi alle har et stort 
ansvar for at passe på….. 

 

De bedste hilsner 

Kristian Mathiesen, Formand 

 

 

5. Fremlæggelse af regnskab 
 

REGNSKAB 2021 

INDTÆGTER  
  
Socialstyrelsen 50.000 
Spildop basis, tilskud 4.000 
Kontingent retur 2.550 
Deltagerbetaling 3.141 

   
INDTÆGTER I ALT 59.691 

  
  
  
UDGIFTER:  
  
Aktiviteter og turer 47.656 
It-udgifter mv. 1.516 
Administrationsudgifter 8.310 

  
UDGIFTER I ALT 57.482 

  
  
ÅRETS RESULTAT 2.209 

  
  
Egenkapital primo 37.144 
Årets resultat 2.209 

 0 

  
EGENKAPITAL I ALT 39.353 

 

 

Kasserer Steffan Jørgensen 

Ass. kasserer Bent Mikkelsen 



 

Revisor, godkendt 11/4-2022 ved Jan Rasmussen 

 

Der er ca. 40.000 kr på kontoen.Der er tilbagebetalt 60.000 kr  af PUF midler som ikke er brugt. Der er 4000 
fra spilloperne som er inklusive . Vi har fået ca. 2500 kr tilbage i kontigent  fra Ligeværd. Se vedhæftet fil 

Spm : hvis vi skal bruge nogen af pengene,hvem skal så udbetale dem? På bestyrelsesmødet træffes der 
beslutning om anvendelse af pengene når det er over 500 kr. Under 500 kr er det kasseren og Marianne der 
bestemmer 

En gang i kvartalet laves der en opgørelse over pengene  

Regnskabet er godkendt af generalforsamlingen 

UFL har sin egen konto nu i Danske Bank via Havredal fordi det er dyrt at have en konto i dag. Hanne 
Vestergård hjælper med at styre pengene 

6. Indkomne forslag (skal være bestyrelsen i hænde senest 7 dage før 

generalforsamlingen ) 

Skal UFL`s  facebookgruppe der er hemmelig nu  være offentlig?  

Begrundelse: Der er mange af de nye der gerne vil følge den 

Diskussion om der skal være 2 facebookgrupper en offentlig og en lukket gruppe  hvor der lægges billeder 
op  

Beslutning: Der laves en offentlig og en lukket gruppe 

7. Budget og næste års kontingent 

På landsplan er kontigentet bestemt til  175 kr 

Brian forklarer hvordan nogen af pengene (87,50 Kr) betales tilbage til selve UFL klubben  

Mette fortæller at kontigentet kommermuligvis til at stige til 200 kr 

Støttemedlemmer betaler uden at have stemmeret  

8. Valg af opstillede kandidater til bestyrelsen 

a. Jeanette Kristoffersen er på valg genopstiller 

b. Kristian m er på valg genopstiller 

c. Anne Mette er på valg genopstiller 

d. Kirstine  opstiller  

Der er skriftlig afstemning  

Jeanette ,  AnneMette og Kristian er valgt 

9. Valg af 4 suppleanter til bestyrelsen 

Kirstine og Christinna er valgt til suppleant 

10. Valg af revisor samt suppleant for denne 

Bent foreslår Jan fra Havredal 

Bent er revisorsuppleant 

11. Evt 

Rasmus fortæller om samtykkeerklæring  



Brian ønsker den nye bestyrelse tillykke da han er for gammel til at fortsætte som bestyrelsesmedlem 

Brian har været med i 16 år  

Bent fortæller om foreningsfællesskabet hvor han er formand. Bekymring omkring varmeprisen men ingen 
ko på isen da der var en fast pris  

Udenomsarealerne har taget længere tid at gøre færdig end beregnet 

Bent søger i oktober måned for år 23 om husleje, varme og internet 

LEV vil begynde at lave mad ligesom os 

Fredag, lørdag og søndag må vi benytte lokalerne og fået ros af kommunen for at vi bruger lokalerne 

Lokalerne må bruges indtil kl. 22 i weekenderne. Det tages op i koordinationsgruppen hvordan vi gør 
fremover 

Rasmus fortæller om opdelingen af de unge og ”seniorerne” 

Louise fortæller om festlokale i området hvor hun bor 

Rasmus fortæller om ulåste døre når vi har brugt lokalerne. Rasmus foreslår klaplåse 

Ro omkring nøgler 

Steffan fortæller at Kristian har haft en del snak omkring klubben med Kirsten F og Susanne fra LEV  

Kristian foreslår at vi hjælpes med at gøre rent inden vi går hjem  

 

 


